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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr XIII/2025 
 

Posiedzenie w dniu 25 marca 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 25 marca 2025 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:31 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Paweł Licznar 

3. Mieczysław Partyczny 

4. Witold Rygorowicz 

5. Aneta Samotus 

6. Andrzej Włosek 

7. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski 

Skarbnik Wioleta Zator 

Sekretarz Gminy Marek Radom 

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk. 

Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek 

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Dorota 

Świgost 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że 

Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 24.02.2025 r. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w 

dniu 24.02.2025 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 24.02.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 
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Paweł Licznar 

 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 

2024 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215). 

Informacje zawarte w druku przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Prudniku, Bernadeta Bednarczuk. 

Radny Mieczysław Partyczny zapytał, jakie są kryteria przyjęcia do Domu Dziennego 

Pobytu. 

Dyrektor Bernadeta Bednarczuk odpowiedziała, że określone zostały kryteria przyjęć 

uczestników do zajęć, a na dzień posiedzenia dostępnych jest jeszcze 12 wolnych miejsc. 

Dyrektor zachęciła mieszkańców do zapisywania się. 

Radny Partyczny dopytał o godziny funkcjonowania placówki. 

Dyrektor Bednarczuk poinformowała, że Dom Dziennego Pobytu będzie czynny w 

godzinach 7:00–15:00, natomiast wprowadzony zostanie elastyczny system dyżurów, który 

umożliwi dowiezienie i odebranie uczestników w godzinach około 6:00–16:00. 

Radna Aneta Samotus poruszyła kwestię dotarcia z informacją o programach OPS do 

mieszkańców, którzy nie korzystają z mediów i mogą mieć utrudniony dostęp do aktualnych 

wiadomości. 

Dyrektor OPS poinformowała, że planowana jest inicjatywa zorganizowania cyklu spotkań 

informacyjnych w sołectwach. Po nawiązaniu kontaktu z sołtysami zostanie ustalony 

harmonogram spotkań, których celem będzie dotarcie do mieszkańców terenów wiejskich z 

ofertą i informacjami o działaniach OPS. 

Radna Aneta Samotus poruszyła również temat przesunięć kadrowych w Ośrodku Pomocy 

Społecznej. 

Dyrektor Bernadeta Bednarczuk wskazała, że OPS zmaga się z brakami kadrowymi, 

zwłaszcza w zakresie pracowników administracyjnych. Zaznaczyła, że zakres obowiązków 

realizowanych przez OPS nieustannie się zwiększa, w związku z czym rozważane jest 

zwiększenie zatrudnienia, aby zapewnić efektywną realizację zadań. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2024 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215)..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

3. Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 216) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz 

Piątkowski.  

Przewodniczący Komisji, Witold Rygorowicz, zapytał o funkcjonowanie stołówki 

działającej przy Środowiskowym Domu Samopomocy oraz o wyniki kontroli 

przeprowadzonej przez Urząd Marszałkowski, która zakończyła się oceną pozytywną z 

wykazaniem nieprawidłowości. Przewodniczący dopytał, na czym polegały wspomniane 

nieprawidłowości. 
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Dyrektor ŚDS, Tadeusz Piątkowski, wyjaśnił, że nieprawidłowość dotyczyła zatrudnienia 

pracowników nieposiadających wymaganego doświadczenia w pracy z osobami chorymi 

psychicznie, co jest warunkiem wynikającym z obowiązującego rozporządzenia 

standaryzacyjnego dla ŚDS. Z uwagi na brak odpowiednich kandydatów na lokalnym rynku 

pracy, zatrudniono osoby, które posiadały kwalifikacje do pracy na danym stanowisku, lecz 

nie miały doświadczenia w pracy z osobami z zaburzeniami psychicznymi. Dyrektor 

zaznaczył, że takie osoby zatrudnione są początkowo na okres próbny, a po jego zakończeniu 

– na czas nieokreślony. 

Radny Wiesław Zawiślak zapytał, czy dla uczestników ŚDS organizowane są kolonie lub 

wyjazdy integracyjne. 

Dyrektor Tadeusz Piątkowski poinformował, że zarówno uczestnicy ŚDS, jak i inne osoby 

niepełnosprawne z terenu gminy, mogą skorzystać z turnusów rehabilitacyjnych. Turnusy te 

organizowane są przy wsparciu finansowym Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych (PFRON) i dystrybuowane na terenie powiatu przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie (PCPR). 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 216).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej, Marcin 

Husak. 

Radna Aneta Samotus zapytała, jakie muzealia zostały zakupione w roku 2024. 

Dyrektor Marcin Husak poinformował, że wśród najcenniejszych pozyskanych w 2024 roku 

muzealiów znajdują się 18 darowizn od Hanny Bakuły, których wartość materialna wynosi 

kilkadziesiąt tysięcy złotych. Dodatkowo zakupione zostały dwie prace artystyczne: jedna 

autorstwa prudniczanki Darii Rzepieli, druga Macieja Mysznika. 

Dyrektor podkreślił, że najkosztowniejszym i zarazem najobszerniejszym zakupem była 

kolekcja 336 kart pocztowych dawnego Prudnika, pochodząca z prywatnego zbioru. W 

związku z brakiem wystarczających środków finansowych, Muzeum wystąpiło o 

dofinansowanie do Narodowego Instytutu Muzeów, które zostało przyznane. 

W 2024 roku Muzeum nabyło także mapy Śląska i ziemi prudnickiej, z czego jedna pochodzi 

z 1758 roku, a druga z 1641 roku. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

5. Konsultacja Projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych na temat budżetu gminy Prudnik 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Radni nie podjęli dyskusji.  

 

6. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218) 

Radna Renata Heda poprosiła o kilka słów wyjaśnienia w sprawie zwiększenia dochodów z 

Funduszu Dopłat, w kontekście inwestycji realizowanej przez Społeczną Inicjatywę 

Mieszkaniową. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że gmina Prudnik otrzymała oficjalne 

potwierdzenie dotyczące złożonego wniosku o dofinansowanie inwestycji przy ul. Samuela 

Frankla. W związku z tym dochody budżetu gminy zostały zwiększone w dziale 700, paragraf 

6290, o kwotę 3.990.611,41 zł, co wynika z przyznanego wsparcia finansowego z Funduszu 

Dopłat Banku Gospodarstwa Krajowego. 

Jednocześnie dokonano zwiększenia wydatków w dziale 700, rozdział 70021, o identyczną 

kwotę 3.990.611,41 zł, z przeznaczeniem na objęcie udziałów w SIM Opolskie Południe Sp. z 

o.o.. Środki te zostaną przeznaczone na realizację inwestycji polegającej na utworzeniu 32 

lokali mieszkalnych na wynajem przy ul. Samuela Frankla w Prudniku. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 
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Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 



 

7 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226). 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części 

hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części hali 

sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228) 

Projekt uchwały omówiła Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Dorota Świgost.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach 

(druk nr 229) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk 

nr 229).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu "Centrum Aktywności 

Lokalnej w Prudniku na lata 2025-2026" (druk nr 230) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu "Centrum Aktywności 

Lokalnej w Prudniku na lata 2025-2026" (druk nr 230).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

9. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Radna Renata Heda oznajmiła, że w związku ze zbliżającą się sesją absolutoryjną komisja 

zobowiązana jest do przeprowadzenia badania i kontroli inwestycji gminnej przeprowadzonej 

w 2024 r. Wobec tego należy wybrać jakąś inwestycję, aby taką kontrolę przeprowadzić.  

 

  

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej  

 

Witold Rygorowicz 

  

 
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


